



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



10D7N CLASSIC SWISS TRAIN DISCOVERY TOUR + MILAN (SEZM-QR/EK)

10天7晚 经典瑞士火车探索之旅 + 米兰 (SEZM-QR/EK)

Valid for Oct 2024

有效期 2024年10月

CITIES: Milan, Stresa, Lugano, Lucerne, Interlaken, Grindelwald, Bern, Zermatt, St. Moritz, Tirano
城市: 米兰, 斯特雷萨, 卢加诺, 卢塞恩, 因特拉肯, 伯尔尼, 采尔玛特, 圣莫里茨, 瓦雷泽

Features:

- ✓ Stresa boat ride to Isola Bell & Isola dei Pescatori
- ✓ Top of Titlist ~ Ride a cable car to Mt. Titlist for alpine views and the rotating Titlist Rotair, Thrilling and Scenic
- ✓ Experience your panoramic journey on the ~ Lucerne – Interlaken Express ~
- ✓ Grindelwald ~ Ride a cable car to Mt First, walk on the suspension bridge & Frist Cliff Walk.
- ✓ Gornergrat ~ board the world's first fully electrified cog railway.
- ✓ Experience an incredible ride ~ Glacier Express train the ride traverses across the Alps to St. Moritz.
- ✓ Experience an unforgettable Bernina Express Panoramic Train from St. Moritz to Tirano.
- ✓ Enjoy shopping at Bucherer Shop, Designer Outlet Serravalle and Milan.

特色:

- ✓ 斯特雷萨乘船前往贝尔岛和佩斯卡托里岛。
- ✓ 铁力士山之巅: 缆车带您飞升至铁力士雪山的顶峰, 感受崇山峻岭与 360 度旋转缆车的激情。
- ✓ 体验从卢塞恩到因特拉肯的黄金全景火车之旅。
- ✓ 格林德瓦 ~ 弗尔斯特山来回缆车 (包含)。
- ✓ 体验冰河快车是世界上最出名的火车之一, 从安德玛特到库尔之旅。
- ✓ 体验伯连纳快车从高山冰河到阳光棕榈之旅。
- ✓ 享受瑞士典型的购物乐趣于宝齐莱专卖店, 塞拉瓦莱名品奥特莱斯和 La Maison Cailler 巧克力。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Milan (via Dubai or Doha) 吉隆坡 → 米兰 (途径或多哈)	Meal onboard 机上用餐	
2	Milan (52km) - 火车 - Stresa (117km) - 火车 - Lugano > Stresa ~ is a resort town on Italy's Lake Maggiore. Boats run From waterfront to the Isola Bella & Isola de Pescatori. > Boat ride to Isola Bell and Isola dei Pescatori . 米兰 (52 公里) - 火车 - 斯特雷萨 (117 公里) - 火车 - 卢加诺 > 斯特雷萨 ~ 是意大利 马焦雷湖畔雪山脚下宁静的一个度假小城。临海码头可搭游艇前往 贝尔岛和渔民岛 。 > 乘船前往 贝尔岛和渔民岛 。	L: Local D: Local 午: 道地 晚: 道地	De La Paix Hotel Lugano - 4* or similar 德拉佩克斯酒店, 卢加诺 - 4*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>Lugano (175km) - 火车 - Lucerne</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Mt Titlis Excursion ~ ascend by cable car ride to the top of Mount Titlis which is 3020m above sea level. Visit the Glacier Grotto, a miracle blue glacier with 150m long corridor. Also experience the Titlis Cliff Walk, the highest suspension bridge in Europe ! ➤ City Tour of Lucerne to view the Chapel Bridge, Lion Monument , Old Town, and Lake Lucerne. ➤ Bucherer Shop ~ enjoy shopping at the branded store. <p>卢加诺 (175 公里) - 火车 - 卢塞恩</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 铁力士雪山 ~ 我们将乘搭缆车观赏令人惊叹的铁力士雪山全景。登上登上山的顶部后, 我们将参观冰川洞穴, 行走在凌空于冰川之上的悬索桥, 感受铁力士山在瑞士阿尔卑斯山脉最; 极致精彩的景点此吊桥也被称为“世界上最惊悚的吊桥”。 ➤ 卢塞恩市区 ~ 观看教堂桥、垂死狮子像、老城区和卢塞恩湖。 ➤ 宝齐莱专卖店 ~ 享受在名牌商店的购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Local + Cheese Fondue D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 + 芝士火锅 晚: 道地</p>	<p>Astoria Hotel, Lucerne, - 4* or similar</p> <p>阿斯托里亚酒店, 卢塞恩 - 4*或同级</p>
4	<p>Lucerne (1hr 50 mins) 火车 Interlaken (21km) - 火车 - Grindelwald (57km) - 火车 - Bern</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Golden Pass Panoramic Train ~ from Lucerne to Interlaken panoramic journey to connects two world-famous destinations. ➤ City Tour of Interlaken to enjoy shopping at the downtown and admire the beautiful lake. ➤ Mount First (entrance included)~ take in the breathtaking View of the Swiss Apls on a cable car ride until 2168 meters above sea level. Walk on the suspension bridge & Frist Cliff Walk. ➤ City Tour of Bern to view the Rose Garden, Clock Tower, Einstein House, Bear Pit, Town Hall, Cathedral, Zytglogge and Parliament Building. <p>卢塞恩(1 小时 50 分钟) 火车 因特拉肯 (21 公里) - 火车 - 格林德瓦 (57 公里) - 火车 - 伯尔尼</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 黄金列车 ~ 将两座城市之间的旅程变成一次精彩的体验。沿途经过清澈透明的高山湖泊。 ➤ 因特拉肯市区 ~ 享受购物乐趣和欣赏美丽的湖泊。 ➤ 弗尔斯特山 (含门票) ~ 乘坐缆车欣赏着令人惊叹的阿尔卑斯山的美景, 直至到达海拔 2168 米山顶。Cliff Walk 是一条惊心动魄的绳索小径, 设有 40 米长的单绳吊桥。 ➤ 伯尔尼市区 ~ 观看玫瑰园, 钟楼, 爱因斯坦之家, 熊苑, 市政厅大教堂, 圣文森特教堂和国会大厦。 	<p>B: Hotel L: Local + Rosti D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 + 薯饼 晚: 道地</p>	<p>Best Western Hotel, Bern, - 4* or similar</p> <p>贝斯特韦斯特酒店, 伯尔尼, - 4*或同级</p>
5	<p>Bern (266km) - 火车 - Tasch (25 mins) 火车 Zermatt</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Zermatt ~ is located among the peaks of the Alp. It is known as the “ Glacier City “ and is a world-famous mountain tourist resort without car pollution. ➤ Gornergrat (ticket included) ~ From Zermatt by Cog Railway up to 3089 meters above sea level. Even the journey experience with a constant view of the Matterhorn. 	<p>B: Hotel L: NIL D: Japanese Teppanyaki</p>	<p>Antika Hotel, Zermatt - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>伯尔尼 (266 公里) - 火车 - 塔什 (25 分钟) 采尔玛特</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 采尔玛特市区 ~ 位于阿尔卑斯山的群峰之中, 有“冰川之城”美称, 是世界著名的无汽车污染的山间旅游胜地。 ➤ 戈尔内格拉特 (含门票) ~ 从采尔玛特出发, 乘坐齿轨登山火车前往海拔 3089 米。欣赏最美的马特洪峰。 	<p>早: 酒店 午: 自理 晚: 日本铁板烧</p>	<p>安提卡酒店, 采尔玛特, - 4*或同级</p>
	<p>Zermatt (25 mins) Tasch (110km)- Andermatt (3hrs) Chur (85km) - St. Moritz</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Glacier Express ~ from Andermatt, the train climbs upwards through the Oberalp Pass. The track reaches an altitude of 2033 meters – the highest point of the entire journey. The train then makes a long descent along the Rhine Valley .You will arrive in Chur , which at 585 meters , is the lowest altitude of the train journey. ➤ Chur city tour ~ the oldest city in Switzerland and a car-free mountain city in the heart of the Apls. <p>采尔玛特 (25 分钟) 塔什 (110 公里) - 安德玛特 (3 小时) 库尔(85 公里) - 圣莫里茨</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 冰河列车 ~ 从安德玛特一路行驶,穿过此行最高点上阿尔卑斯隘口海拔 2033 米。然后火车沿着莱茵河谷, 再一路开往海拔 585 米的库尔, 是火车旅程最低的地方。 ➤ 库尔市区 ~ 是瑞士最古老的城市, 位于阿尔卑斯山中心的无车山城。 	<p>B: Hotel L: On Train D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 火车上 晚: 当地</p>	<p>Crystal Hotel , St. Moritz - 4* or similar</p> <p>水晶酒店, 圣莫里茨 - 4*或同级</p>
7	<p>St. Moritz (2 hrs 50 mins) Tirano (160km) - Varese</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Bernina Express ~ which take you from St. Moritz to Tirano as you experience the magical countryside of the Swiss Apls. When passing Potressina entering the most amazing Apl line glacier area. Along the way you can See the Piz Morteratsch , Piz Bernina , Lago Bianco Lake and Pers Glacier. <p>圣莫里茨 (2 小时 50 分) 蒂拉诺 (160 公里) - 瓦雷泽</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 伯连纳快车 ~ 从圣莫里茨到蒂拉诺, 体验瑞阿尔卑斯山的神奇之旅。经过 Pontresina 后进入最令人惊叹的高山冰河段。沿途可以看到摩特拉奇峰, 伯连纳峰, 白湖和佩斯冰河。 	<p>B: Hotel L: Squid ink Pasta D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 墨汁意大利面 晚: 当地</p>	<p>Una Hotel , Varese - 4* or similar</p> <p>乌纳酒店, 瓦雷泽 - 4*或同级</p>
8	<p>Varesa (146km) - Serravalle (93km) - Milan</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Designer Outlet Serravalle~ enjoy the shopping and check out some Italy's high fashion biggest name such as Prada, Ferragamo, Versace and a host of other fashionable brands. <p>瓦雷泽 (146 公里) - 塞拉瓦莱 (93 公里) - 米兰</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 塞拉瓦莱名品奥特莱斯 ~ 购物的乐趣, 在这里您可以找到意大利的奢侈品牌如普拉达, 菲拉格慕, 范思哲和其他时尚品牌。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 道地</p>	<p>Klima Fiere Milano, hotel , Milan. - 4* or similar</p> <p>克利马费耶酒店, 米兰 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
9	<p>Milan → Kuala Lumpur (via Dubai or Doha)</p> <p>➤ City tour of Milan ~ Stop at Duomo square to admire the majestic Duomo di Milan & the Galleria Vittorio Emanuele II. Thereafter, it is pretty much shopping at your leisure. Later Afternoon, transfer to airport for your flight home.</p> <p>➤ 米兰市区 ~ 来到大教堂广场欣赏印象深刻的米兰大教堂, 在维托里奥埃马努埃莱二世拱廊购物。直至时间前往米兰机场搭乘航班回家。</p>	<p>B: Hotel L: NIL Meal on board</p> <p>早: 酒店 午: 自理 机上用餐</p>	
10	<p>Arrival Kuala Lumpur.</p> <p>抵达吉隆坡。</p>		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Swiss Franc (CHF), Euro (EUR)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季(三 - 五月) / 夏季(六 - 八月) / 秋季(九 - 十一月) / 冬季(十二 - 二月)
- 2 货币: 瑞士法郎 (CHF), 欧元 (EUR)
- 3 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 4 详情请查询 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款与细则及公司政策。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my
Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566